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中国以其美食而闻名。中国人是美食家。下面是为大家整理的英语作文，希望对大家有所帮助。更多相关的知识，请关注吧! >chinese food　　Chinese food is very famous around the world, if ...
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>chinese food
　　Chinese food is very famous around the world, if you ask a foreign people about his opinion on Chinese food, he will speak highly of it. When we see the movie, Chinese food is praised by the people.
　　Recently, there is a famous movie called A Bite of China, the movie is popular, it introduces Chinese food from different places. The audience is attracted by the delicious food, they never thought Chinese food would be so various. Now the second part of the movie has been made out, more and more Chinese traditional food has been introduced. After appreciating the movie, I begin to learn more about Chinese food, I want to have taste of them.
　　I am so proud of our food, when we talk about it to foreign friends, we can feel their favor of our food. The food is part of our culture, they should be inherited.
　　中国菜很有名在世界各地,如果你问一个外国人对中国食物,他的意见,他会赞扬的。当我们看电影,中国食品被人们称赞。
　　最近,有一个的电影叫一口中国的电影很受欢迎,它引入了中国食物来自不同的地方。观众是美味的食物所吸引,他们从未想过中国食物会如此不同。现在电影的第二部分了,越来越多的中国传统食品引入了。欣赏这部电影后,我开始了解中国菜,我想要的味道。
　　我很自豪我们的食物,当我们谈论到外国朋友,我们可以感受到他们的支持我们的食物。食物是我们文化的一部分,他们应该被继承。
　>　chinese food
　　There is no doubt that Chinese food is very popular around the world foreign people speak highly of it.
　　I like to eat spicy food so much. Every time when I go out for meal I will add some peppers it makes me feel good. Sichuang food is my favorite especially the hot pot. I will eat hot pot every week.
　　It is so lucky that I am a Chinese.
　　毫无疑问，中国的食物在全世界都很受欢迎，外国人给予了高度的评价。
　　我很喜欢吃辣的食物。每次我外出用餐，我会加一些辣椒，这让我觉得好吃。四川食物是我最喜欢的，特别是火锅。我每周都吃火锅。
　　很幸运自己是个中国人。
　>　Traditional Chinese Food
　　China is very famous for its food in the world.There are many kinds of traditional food in China.
　　They\'re Cantonese foodSichuan foodShanghai foodHunan food and so on.Generally speakingCantonese food is a bit lightSichuan food is very hotShanghai food is rather oilyand Hunan dishes are very spicyhaving a strong and hot taste.Mapo Beancurdsteamed fish sweet and sour pork ribsspring roll and many Chinese dishes are very delicious.In the north of Chinapeople eat a lot of noodles and dumplings.In the south of Chinapeople eat a lot of rice and seafood.
　　Chinese food is good in colorflavor and taste.So I like it very much.
　　中国是世界上很出名的食物。在中国有很多种类的传统食品。
　　广东菜四川菜、上海菜、湖南菜等。一般来说广东菜稍微清淡四川菜很热上海菜很油和湖南菜非常辣的有一个强大的和热的口味。麻婆豆腐蒸鱼糖醋排骨春卷和许多中国菜很好吃。在中国北方人们吃面条和饺子。在中国的南部人们吃很多米饭和海鲜。
　　中国菜是好的颜色味道和口感。所以我非常喜欢它。
　>　chinese food
　　Chinese are famous for their cuisine. Chinese are the ultimate gourmet. Especially in south China they would say they\'d eat everything that has four legs besides the dinner table everything that has two wings besides a plane. Many of the dishes served in China may really surprise newcomers. And many of these dishes are so called medicinal dishes believed to have extraordinary nutritional value including Shark Fin Swallow Nest.
　　Snake soup is among the most treasured soups in China. Then there are also snake gall and blood mixed in liquor which supposedly will brighten your eyes. Some \"westernized\" Chinese would suggest that if Adam and Eve had been Chinese we humans would still be in the Garden of Eden as they would have eaten the snake.
　　Chopsticks are the main table utensils in China. Chinese children starts with a spoon but will adapt to chopsticks as early as when he just turns one. As a gift chopsticks symbolize straightforwardness because of its shape. Chinese chopsticks don\'t have pointed tip unlike the Japanese style that is refined to pick out the bones for their main diet fish. Chinese chopsticks are mostly of bamboo but today there are more and more wooden ones and plastic ones.
　　Foreigners are not expected to use chopsticks proficiently but if they do they will give a mighty impression. Therefore before you go to China go to the local Chinese restaurant if not to find authentic Chinese food at least you can practice the use of chopsticks. If in your first meal in China you don\'t have to use chopsticks then if you still can\'t handle the two sticks to pick up a big shrimp in your tenth meal you show your incompetence in learning and the willingness to learn.
　　中国以其美食而闻名。中国人是美食家。特别是在中国南部他们会说他们会吃东西有四条腿除了餐桌上有两只翅膀的事物除了一个平面。许多菜在中国可能的人们大吃一惊。和很多菜而被称为“药膳”被认为有相当高的营养价值包括鱼翅、燕窝。
　　蛇汤是中国最珍贵的汤肴之一。然后还有蛇胆和血混在酒据说将照亮你的眼睛。一些“西化”中国人提出如果亚当和夏娃曾经是中国人人类仍将在伊甸园会吃蛇。
　　筷子是中国餐桌上主要的食用器皿。中国孩子开始用勺子但将适应筷子最早当他只是一个。作为礼物筷子象征着坦率真诚因为它的形状。中国的筷子没有尖端与日本风格提炼为主要饮食挑出骨头的鱼。中国筷子大部分都是由竹子做的但现在有越来越多的木筷子和塑料筷子。
　　外国人并不期望能熟练地使用筷子但如果他们这样做他们会给一个强大的印象。因此在你去中国之前去当地的中国餐馆如果不找到正宗的中国菜至少你可以练习使用筷子。如果在你的第一顿饭在中国你不需要使用筷子如果你仍然不能处理两根棍子去接大的虾你十顿饭你展示你的无能在学习和学习的意愿。
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